
Zarejestrowano w dniu 

Protokół Nr XI/2025 
z XI sesji Rady Miasta Zgierza 

z dnia 11 lutego 2025 r. 

2 5 -02- 2025 

Druk nr 

Pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miasta Zgierza Łukasza 
Wróblewskiego. 

Sesja odbyła się w sali 114 Urzędu Miasta Zgierza. 

Obrady rozpoczęto 11 lutego 2025 r. o godz. 16:00, a zakończono tego samego 
dnia o godzinie 17:10. 

Zestawienie obecności radnych w dniu 11 lutego 2025 r: 
• Ustawowa liczba radnych - 23, 
• Stan faktyczny radnych - 23, 
• Radni obecni - 19 (Antczak Zbigniew, Dziedzic Tomasz, Filipowicz Jakub, 

Frątczak Łukasz, Gaca Elżbieta, Grzelak-Makowczyńska Agata, Jaborski 
Michał, Jagielski Przemysław, Łęcka-Andrzejewska Alina, Karasiński 
Krzysztof, Krysztofiak Paulina, Krzewina Elżbieta, Kwiatkowski Jakub, Mięsok 
Andrzej, Piłacik Andrzej, Wojtera Nadja, Wróblewski Łukasz). 

• Radni nieobecni - 4 (Boś Anna, Czekalski Paweł, Linkowski Artur, Szulc 
Sebastian). 

Zestawienie obecności Przewodniczących Zarządów Osiedli w dniu 11 
lutego 2025 r.: 

• Obecni - 4 (Kinga Błaszczyk, Katarzyna Józefowicz, Grażyna Kurasik, 
Henryka Piekut). 

• Nieobecni - 6 (Elżbieta Frankowska, Dorota Jatczak, Adam Kowalski, 
Przemysław Swędrak, Violetta Drewnowska, Paweł Dziemdziela). 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Uwagi do porządku obrad. 
3. Oświadczenie w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miasta Zgierza dotyczącego 
odmowy przyjęcia dofinansowania w kwocie netto na realizację przedsięwzięcia pn. 
„Poprawa stanu środowiska na rozpoznanym wielkoobszarowym terenie 
zdegradowanym obejmującym dawne tereny Zakładów Przemysłu Barwników 
„Boruta" w Zgierzu, położonym przy ul. Miroszewskiej 54-60, ul. Waleriana 
Łukasińskiego 15/17, ul. Andrzeja Struga 30" do czasu zapewnienia 
dofinansowania w kwocie brutto z budżetu państwa. 
4. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w Zgierzu w 2024 roku (Druk nr 73-2025). 
5. Zapytania i wolne wnioski. 
6. Zamknięcie obrad sesji. 
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Pkt 1 Otwarcie sesji 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przywitał wszystkich przybyłych na sesję. Na 
podstawie listy obecności stwierdził kworum i tym samym prawomocność obrad. 
Otworzył XI sesję Rady Miasta Zgierza. 

Pkt 2 Uwagi do porządku obrad 

Brak uwag do porządku obrad. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 

Pkt 3 Oświadczenie w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miasta 
Zgierza dotyczącego odmowy przyjęcia dofinansowania w kwocie netto na 

realizację przedsięwzięcia pn. „Poprawa stanu środowiska na 
rozpoznanym wielkoobszarowym terenie zdegradowanym obejmującym 

dawne tereny Zakładów Przemysłu Barwników „Boruta" w Zgierzu, 
położonym przy ul. Miroszewskiej 54-60, ul. Waleriana Łukasińskiego 

15/17, ul. Andrzeja Struga 30" do czasu zapewnienia dofinansowania w 
kwocie brutto z budżetu państwa 

Oświadczenie omówił Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski omówił działania jakie podjął w sprawie 
składowisk odpadów niebezpiecznych. 

Radny RMZ K. Karasiński powiedział, że zgodnie z tym co przedstawił Wojewódzki 
Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi, to że miasto otrzyma 
pieniądze na pokrycie VATu. Zaproponował zmiany w paragrafie 1 oświadczenia. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski wyraził swoją opinię w sprawie 
dofinansowania na rekultywacje terenów zdegradowanych. 

Radny RMZ J. Filipowicz zapytał, jaki jest problem z VAT oraz kto decyduje o tym 
czy miasto otrzyma dofinansowanie. 

Prezydent P. Staniszewski udzielił odpowiedzi na pytania radnych. Dodał, że należy 
pilnować terminów naborów finansowych. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski podkreślił jak istotne jest rozwiązanie 
problemu składowisk odpadów niebezpiecznych na terenie miasta Zgierza. 

Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic powiedział, że jak najszybciej należy 
rozwiązać problem z Borutą. Dodał, iż proponowane przez Prezydenta 
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oświadczenie nic nie wnosi do sprawy składowisk. Zapytał, o wariant „B" w razie 
nie otrzymania dofinansowania. 

Prezydent P. Staniszewski powiedział, że samorządy które także borykają się z 
problemem składowisk odpadów niebezpiecznych mierzą się z różną skalą 
problemów. Nadmienił, jakie są możliwości uzyskania dofinansowań na cel 
usunięcia składowisk. Odniósł się do pytania wiceprzewodniczącego T. Dziedzica i 
powiedział, że nie przewiduje wariantu „B". 

Radny M. Hiliński powiedział, że na całkowite poradzenie sobie z problemem 
składowisk potrzebne jest 5 miliardów złotych. Należy dążyć do pozyskania 
środków na VAT. 

Wiceprzewodniczący P. Jagielski powiedział, że jest za tym, aby pozyskiwać środki 
na ten cel. Dodał, iż te środki miasto powinno przyjąć bez względu na to czy będą 
z VAT czy bez. 

Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza B. Bączak nie zgodził się z wypowiedzią 
wiceprzewodniczącego P. Jagielskiego w sprawie zaciągania zobowiązań na ten cel. 
Dodał, iż do obowiązków miasta nie należy finansowanie działań mających na celu 
rekultywacje tych terenów. 

Radny Ł. Frątczak zaproponował, aby zakończyć dyskusje i przejść do głosowania. 

Wiceprzewodniczący T. Dziedzic powiedział, że należy brać pod uwagę to, że nie 
będzie środków na VAT, więc trzeba założyć wariant „B". 

Przewodniczący Ł. Wróblewski powiedział, że nie należy zdradzać innych 
wariantów w razie nie pozyskania dofinansowania, ponieważ nie jest to korzystne 
w przypadku ewentualnych negocjacji. 

Prezydent P. Staniszewski powiedział, że w przypadku przedstawienia 
ewentualnych wariantów to miasto zostanie z problemem rekultywacji samo. 

Głosowano w sprawie: Oświadczenie w sprawie przyjęcia stanowiska Rady 
Miasta Zgierza dotyczącego odmowy przyjęcia dofinansowania w kwocie netto na 
realizację przedsięwzięcia pn. „Poprawa stanu środowiska na rozpoznanym 
wielkoobszarowym terenie zdegradowanym obejmującym dawne tereny Zakładów 
Przemysłu Barwników „Boruta" w Zgierzu, położonym przy ul. Miroszewskiej 54-
60, ul. Waleriana Łukasińskiego 15/17, ul. Andrzeja Struga 30" do czasu 
zapewnienia dofinansowania w kwocie brutto z budżetu państwa. 

Wyniki głosowania: ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, 
NIEOBECNI: 4. 

Rada Miasta Zgierza podjęła Oświadczenie nr l/XI/2025. 
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Pkt 4 Sprawozdanie z działalności Miejskiej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych w Zgierzu w 2024 roku 

Prezydent P. Staniszewski powiedział, że w razie ewentualnych pytań do materiału 
to na sali jest dyrektor MOPS R. Wolska. Podziękował radnym za pozytywną opinie 
do oświadczenia. 

Wiceprzewodniczący P. Jagielski zapytał, jak często zapadają decyzje negatywne 
do wniosków. 

Dyrektor MOPS R. Wolska powiedziała, że zgodnie z KPA jest to tzw. dowód 
postępowania Komisja udaje się tam gdzie znajduje się lokal i ocenia m.in. 
odległość od żłobków, przedszkoli oraz szkół. 

Wiceprzewodniczący T. Dziedzic powiedział, że zgodnie z uchwałą RMZ eliminuje 
się niektórych przedsiębiorców i nie uzyskują oni zgody na sprzedaż alkoholu. 

Dyrektor MOPS R. Wolska powiedziała, że z tego co wie to zapis o nieruchomości, 
w której prowadzona jest sprzedaż alkoholu jest zapisem ustawowym. 

Pkt 5 Zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Ł. Wróblewski zapytał, czy mógłby otrzymać listę osób 
zameldowanych i prowadzących działalność na ul. 1 Maja na odcinku od pl. 
Kilińskiego do ul. Piłsudskiego. 

Radna A. Łęcka-Andrzejewska zapytała, czy PIT można otrzymać w formie 
elektronicznej. 

Pkt 19 Zamknięcie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski 
zamknął obrady XI sesji Rady Miasta Zgierza. 

Protokołowała: 
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